
1 juli 2022.  
Mondelinge vraag van de Open Vld-fractie.  
 
Vervroegde evaluatie: locatie wekelijkse markt 
 
 
TOELICHTING 
 

Sinds vrijdag 6 mei 2022 is de locatie van wekelijkse markt verplaatst van de Rink naar de 
Pastorijstraat.  

 

De doelstelling was “..om de markt nauwer te laten aansluiten op de lokale HORECA evenals om de 
verkeersdrukte rond de twee scholen in het Centrum op vrijdagmiddag te verminderen…” 

 

De evaluatie van de nieuwe locatie zal in oktober gebeuren. Hiervoor zal de gemeente een bevraging 
doen tijdens de vrijdagmarkt van 30 september en 7 oktober aan een gemeentelijke evaluatiestand. 
Eind oktober beslist men dan over de locatie van de wekelijkse markt. 

 

Laat ons toe nu reeds enkele zaken vast te stellen en daarvoor geen 6 maanden nodig te hebben. 

- De nieuwe locatie zorgt voor extra verkeersdruk in de Edouard Rooselaersstraat, Galgstraat, 
Europalaan, … kortom de omliggende straten. In feite voor alle inwoners van centrum Leeuw 
die op vrijdagnamiddag hun woning willen bereiken zijn er lange files of omwegen. 

- Evaluatie verloopt voor 1/3 in een periode dat er gedurende 2 maanden geen verkeersdruk is 
van de scholen in de buurt, want het is vakantie. Is dit dan een realistische evaluatie?  

- Marktkramers klagen nu reeds over minder klanten op de nieuwe locatie. Staan er trouwens 
al niet minder marktkramers? Minder marktkramers = minder aanbod = minder klanten  
vicieuze cirkel om een bloeiende markt snel dood te laten bloeien. 
 

SCHRIFTELIJKE VRAAG 
 

Open Vld Sint-Pieters-Leeuw stelt zich de vraag  

- Waarom een evaluatie zo lang op zich moet laten wachten, gezien de reeds vele klachten? 
- Hoe zal de evaluatie gebeuren? Louter via de bevraging op de markten van 30 september en 

7 oktober? Een dergelijke bevraging is niet reprensatief. Bezoekers van de markt zijn niet de 
enigen die door deze wijziging getroffen werden. 

- Of er geen betere manier is om de wijdere bevolking, en vooral de bewoners van de straten 
rondom het centrum, bij de evaluatie te betrekken?   

- Of de gemeente een electronische vragenlijst kan opstellen op haar website en die 
vragenlijst via sociale media bekend te maken bij de bevolking? 




